

Date: 25 September 2025

التاريخ: 25 سبتمبر 2025م

Subject: Euro Medium Term Note (EMTN) Programme

الموضوع: برنامج سندات اليورو متوسطة الأجل (EMTN)

We refer to our disclosure dated 21 September 2025, and are pleased to inform the market that Bank Muscat successfully closed a 5-year USD 750 million bond issuance under its Euro Medium Term Note (EMTN) programme. The deal, which evoked strong response from regional and international investors was oversubscribed by more than three times, and carries a coupon of 4.846%. The bonds will be listed on the Irish Stock Exchange.

بالإشارة إلى الإفصاح الصادر عن بنك مسقط بتاريخ 21 سبتمبر 2025م، يسرنا إفادة السوق بأن البنك نجح في إصدار سندات بقيمة 750 مليون دولار أمريكي بإستحقاق مدته 5 سنوات وذلك ضمن برنامج سندات اليورو متوسطة الأجل. تجدر الإشارة إلى أن الإكتتاب شهد إقبالا كبيرا من قبل المستثمرين الإقليميين والدوليين حيث تجاوز الطلب على الإكتتاب ما يزيد عن 3 أضعاف حجم الإصدار، وبسعر فائدة أساسي (كوبون) قدره 4.846%. هذا، وسيتم إدراج السندات في البورصة الإيرلندية.



وليد بن خميس الحشار
الرئيس التنفيذي

Waleed K. Al Hashar
Chief Executive Officer

